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第一章  總則

Chapter 1 General Provisions

1、 南臺科技大學(以下簡稱本校)為輔導學生參與學生社團活動，充實休閒生活，提高研究興趣，培養領導人才，增進自治能力，服務人群，樹立優良校風，依據教育部「學生社團組織及活動注意事項」，訂定「南臺科技大學學生社團組織與活動輔導要點」（以下簡稱本要點）。。

2、 Southern Taiwan University of Science and Technology (hereinafter referred to as STUST) has drafted the regulations for counselling students to take part in students clubs and activities, which aims to fulfill extracurricular life, to motivate experiment habit, to cultivate leadership, to enhance autonomy capability, to serve people and to establish excellent school esteem. This Counseling Regulations governing student club organization and activity matter is promulgated according to from Ministry of Education. 
3、 本校學生社團，分為下列六種：

（1） 自治性社團：以培養學生自治能力為目的，以系級單位、學生會、學生議會、畢業生聯誼會等組成之社團。

（2） 康樂性社團：以提倡正當多元休閒康樂活動為目的之社團。

（3） 學藝性社團：以精進學術或技藝為目的之社團。

（4） 服務性社團：以推廣海內外社會服務活動為目的之社團。

（5） 體能性社團：以強健體魄，發揮技能為目的之社團。

（6） 聯誼性社團：以促進同儕間情感交流，發揮互助合作精神為目的之社團。

Article 1 Student Clubs are classified into 6 sorts:

1. Autonomy Clubs: This sort aims to cultivate autonomy ability. This sort include clubs are formed by departments, student union, student parliament and graduate student association …etc.

2. Entertaining Clubs: This sort of clubs aims to promote diversity leisure and entertaining activities.
3. Academic and Artistry Clubs: This sort of clubs aims to intensify academic and artistry skill.

4. Serving Clubs: This sort of clubs aims to serve the world. 

5. Athletic and Physical Clubs: This sort of clubs aims to uplift body quality and exert sport skills.

6. Friendship clubs: This sort of clubs aims to promote friendship with people and exert cooperative teamwork.
4、 學生社團未依本辦法規定，向學生事務處課外組登記者，不得成立。

Article 2 Students clubs should register to setup in Extracurricular Activity Division, Student Affair Office.
5、 學生社團各置指導老師一人，由校長聘任之。

各學系主任為各該系學會指導老師或得由系主任協調系上教師擔任。
Article 3 Student Association of the home instructor appointed of one person by the principal. Each department head of the department for the Society was coordinated by the instructor or teacher as the Head of Department.
6、 學生社團由學生事務處課外組輔導之。學生事務處課外組為輔導社團，得隨時檢查社團活動記錄、財務狀況及各種必要資料，並督導學生自治會定期辦理社團評鑑。

Article 4 Students clubs are counseled by Extracurricular Activity Division, Student Affair Office. In order to counsel clubs, Extracurricular Activity Division, Student Affair Office is required to inspect records of clubs activities, the financial statement of clubs and all kinds of relevant information, and superintend Autonomy Clubs to conduct Club Evaluation periodically.
7、 學生社團活動有違反法令、校規、公共秩序、善良風俗、無故不參加社團評鑑或經社團評鑑不及格者，學生事務處得解散之。

Article 5 Office of student affairs is entitled to disband the students clubs which violate the law, school regulation, public order, and moral order. Absent without reason and fail in the Club Evaluation are in the same way.
8、 自治性社團應以本要點為依歸，如另自行制訂有相關章程或辦法，其與本要點相牴觸者無效。

Article 6 Autonomy Clubs should be in accordance with this regulation. Supposing other relevant regulations and Constitutions that students clubs enact are against this Counseling Regulations governing student club and activity regulation will be invalid. 
第二章  社團之成立

Chapter 2 Establishment of Students Clubs
9、 本校學生社團必須具有教育功效，若社團宗旨不適當或校內已有性質相同之社團，學生事務處得不准予成立。

Article 7 Students Clubs shall provide with educational efficacy. Office of student affairs have the authority not to permit the students clubs that aim of the clubs is improper or resemble in another clubs to establish.
10、 本校學生申請設立社團之程序如下：

(1) 經本校學生二十五人以上之聯名簽署發起，填寫申請表、社團負責人基本資料表、新聘社團指導老師申請表、連署表、社團組織章程草案、年度計畫，檢附紙本資料及電子檔送學生事務處辦理。

(2) 經審查核可後，學生發起人應規劃召開籌備會議及社員大會，並向學生事務處報備會議時間及公開招募新社員作法，學生事務處得派員列席輔導。

(3) 社團於召開社員大會後七日內，學生發起人應將會議記錄、社團組織章程、年度計畫、社團及幹部名冊等資料送請學生事務處報備，始可展開活動。

Article 8 The Procedures of Application for the Establishment of Students Clubs as below:
a) More than twenty-five school internal students sign the petition. Club organizer should fill in the application form, club organizer basic profile, applications of new adviser, petition with more than 25 people, club constitution draft and yearly plan. Above documents should hand in Office of Student Affair in paper and e-date.
b) After reexamined and permitted to found the club, club organizer should schedule the preliminary meeting and club members meeting and notify Office of Student Affair time of meetings and methods of recruitment of new members. Office of Student Affair could be at the meeting to counsel the club.
c) Within 7 days after club members meeting, club organizer should hand over meeting record, club organization constitution, yearly plan and club cadre list to Office of Student Affair. Activities are allowed to hold as club.
11、 社團印信由社團自行刻製使用，其印鑑樣本一份送學生事務處備查。

Article 9  Club should make its own club official seal, of which sample should hand over Office of Student Affair.
12、 本校學生社團章程應備下列之內容：

(1) 社團名稱(須冠以「南臺科技大學」六字)。

(2) 成立宗旨。

(3) 社址。

(4) 組織及職掌。

(5) 社員入社、退社及除名之條件。

(6) 社員之權利與義務。

(7) 社團負責人及其他工作人員選舉及罷免辦法。

(8) 社團負責人及其他工作人員任期。

(9) 社團指導老師之聘請。

(10) 會議程序及會期。

(11) 社費數額及其他經費來源。

(12) 章程之通過與修正程序。

Article 10  Student club constitution require below information:

(A) Club name(should be titled with Southern Taiwan University of Science and Technology)

(B) Purpose of club 

(C) Address of club

(D) Club organization and work allocation.

(E) Criteria of registration, withdrawal and deprivation of club member.

(F) Right and obligation of club members.

(G) Election and dismissal policy of club leaders and cadre.

(H) Period of club leaders and cadre.

(I) Employment of club advisor. 

(J) Club meeting procedure and duration of meetings.

(K) Source of club fee and other funds.
(L) Approval and revision procedure of club organization constitution.

13、 各社團除受學生事務處課外組之指導外，於核准後聘請校內外合適人選一人擔任指導老師，任期以一年為原則，且得連任。而每位老師以指導一個社團為原則。

未經報准同意之指導老師，不得支領上課指導費，並由該社團自行負責支付。

Article 11 All clubs should accept the guidance. Except that, each club should call in a club instructor no matter domestic or external. The period of instructor should be one year as principal. Club instructor can continually be called in. Club adviser, who are not permitted, are not paid tuition fee, which should be covered by club itself.
14、 社團指導老師之職責如下：

(1) 依據社團之成立宗旨及活動計劃，給予建議及指導。

(2) 對於社團年度活動計劃之重點項目，積極參與。

(3) 輔導及審核社團刊物之出版。

(4) 輔導及審核社團經費之運用。

(5) 輔導及審核社團活動計劃之各項安全事宜。

(6) 指導社團之組織運作、幹部領導，並鼓勵同學發展相關技能、興趣，發揮潛能。

(7) 對社員或幹部之表現，得填具獎懲建議表。

Article 12 Club instructor has below rights and liabilities:

(A) Give advice and instruction for club according to club purpose and activities plan.
(B) Participate actively the yearly and important club activities. 

(C) Counsel and examine club publication.

(D) Counsel and examine the utilization of club expense.

(E) Counsel and examine the safety issue of activity project.

(F) Guide club operation and cadre leadership and encourage student to develop related skills, habit and potential.

15、 Give bonus and penalty according to members and cadre’s performance.

16、 學生有自由參加社團之權利。招募新社員應於每學期開學後三週內完成。

Article 13 Students have right to freely choose club to join. New member recruitment should be accomplished in 3 weeks after new semester starts.
17、 各社團於每學期開學後四週內，應將社員及幹部名冊列送學生事務處備查，否則不得舉辦活動及張貼海報(公告)。若學期中有幹部異動或社員異動情事，亦應主動向學生事務處報告。

18、 Club should hand over member list and cadre list to Office of Student Affair in 4 weeks after new semester starts, or activities are not allowed to hold and poster are not allowed to publish. Cadre reshuffle during midst semester should be reported to Office Student Affair.

19、 社團之社員以本校在學學生為限，並應依所屬社團章程之規定享權利及盡義務。

Article 14 Club members should be domestic and present students in school. Club members are allowed to have rights and responsibility.

20、 社員有享受該社團所提供各項利益及參加各項活動之權利。且社員有遵守社團章程，服從決議，接受指派工作及繳納社費之義務。

Article 15 Club members have rights to benefit from club and have the qualification of participate activities of club. Club members are required to abide by club organization constitution, obey the meeting result, accept signed work and pay club fee.
21、 各社團負責人任期以一年為原則，每年十二月改選，連選得連任，並於翌年二月一日辦理交接。改選後七日內，社團應將社團負責人基本資料繳交學生事務處備查。如負責人留任毋需改選，亦應向學生事務處報備，否則該社團即予撤銷。

Article 16 Tenure of club leaders should be 1 year as principle. Every December should revote club leaders. Club leaders can be reelected. Next February should finish job hand over. Within 7 days after reelection meeting, club should hand in club leaders’ basic profile to Office of Student Affair.
22、 各社團負責人任期以一年為原則，每年五月或十二月改選，連選得連任，並於八月一日或翌年二月一日辦理交接。改選後七日內，社團應將社團負責人基本資料繳交學生事務處備查。如負責人留任毋需改選，亦應向學生事務處報備，否則該社團即予撤銷。
Article 17 Each club leaders has a term of one year in principle. The reelection each year on May or December, re-elected is in the day of August or the day of February for the handover .Leaders reshuffle during midst semester should be reported to Extracurricular Activity Division, Office of Student Affair.
23、 社團負責人對內主持社務，向社員大會負責，對外代表社團。社團正、副負責人在任期中受記二小過（含）以上之處分時，即予解職。
社團正、副負責人由具備下列條件者選任之：
(1) 上學期之學業成績平均六十（含）以上或GPA 1.7(含)以上者。
(2) 上學期之操行成績七十（含）以上或等第記分丙(C)等(含)以上者。
(3) 上學期無二小過（含）以上之處分者。
(4) 非應屆畢業生。(預研生不在此限)
(5) 非延畢生。
(6) 該社團社員。
Article 18 Club leaders host club affair and take responsibility of club member meetings in club. Externally, they also represent club. Club leader and vice leader are deprived of duty if being sentenced more than (including) two minor demerits during term of office.
Club leader and vice leader should meet those qualifications:

(A) Academic grade of last semester should be more than (including) 65 points or up to (including) 1.7 GPA. 
(B) Moral grade of last semester should be more than (including) 75 points or ranking score more than (including) (C). 
(C) No more than (including) two minor demerits are sentenced last semester.

(D) Not graduates during term of office ( unless pre-research students).
(E) Not postponed graduates.
(F) Present club member.

24、 社團負責人之職責如下：
(1) 社團活動計劃之擬訂及推展。
(2) 社團會議之召開及主持。
(3) 社團幹部之遴選。
(4) 社員之招收。
(5) 社團刊物之申請及發行。
(6) 社團財產之管理。
(7) 社團經費之應用。
(8) 社團活動海報(公告)之張貼申請。
(9) 代表社團出席社團負責人聯席會議。
(10) 社團指導老師之聘請。
(11) 參加社團負責人幹部研習活動。

(12) 繳交南臺人學習檔社團相關資料。

(13) 社團內其他重要事項之處理。
Article 19 Club leaders have below responsibilities:
(A) Draft club activity plans and push forward club activities.

(B) Convene and host club meetings.

(C) Select club cadre.

(D) Recruit club members.

(E) Apply and publish club publication.

(F) Manage club finance.

(G) Utilize club expenditure.

(H) Apply poster (bulletin) of club activities.

(I) Represent club to attend club related meetings.

(J) Apply club advisor.

(K) Attend club leaders and cadre learning camp.

(L) Approve relevant information of the club.
25、 Manage important club affair.

26、 社團負責人因故不能行使職權時，應另行改選；唯若社團有由其副負責人代理之規定者從其規定。

Article 20 Club leader is unable to function. Club should reelect a new club leader. If club regulate vice leader should substitute the duty, then follow it.
27、 社團之社員不得同時擔任二個（含）以上之社團負責人或社團幹部。

Article 21 Club member couldn’t simultaneously work as club leaders or cadre in more than (including) 2 clubs.

28、 本校每一學生除了參加自治性社團外，並得參加一至三種校內社團。

Article 22 School internal students could attend 1 to 3 school clubs except autonomy clubs.

29、 社團召開各項會議時，應作成紀錄，經指導老師簽署後備查。而社團之各項會議決議，除各社團另有規定外，以社員總數二分之一（含）以上出席，出席社員多數同意通過之。但關於變更社團宗旨、社團負責人之罷免、修改社團章程之重大決議，應經社員總數三分之二（含）以上出席，並經出席社員四分之三（含）以上同意通過之。

30、 After each club meeting, club should make meeting records, which should be signed by club instructor and saved as future reference. Decisions should be made by majority vote under circumstance that present club member should be more than 50% of all club members. If club constitute regulates its own regulation, then it counts. As to changing club purpose, recalling club leaders, revising club constitution…important decisions etc. The vote should be passed under conditions that present club members should be more than two thirds club members and more than three fourths members approve.

31、 社員大會為社團之最高決議機構，由負責人召開，每學期至少一次。

Article 23 Club meeting is the top decision organization, which is held by club leader. It regulates each semester should hold at least one time.

32、 下列事項應經社員大會之議決：

(1) 社團宗旨之變更。

(2) 社團章程之修改。

(3) 社團負責人之選舉、罷免。

(4) 社員之除名。

(5) 社團社費之收取數額。

(6) 社團活動之計劃。

(7) 社團經費之預算、決算。

Article 24 Club meeting decisions should be below items:

(A) Change purpose of club.

(B) Revise club constitution.

(C) Elect and recall club leaders.

(D) Deprivation of club members.

(E) Regulate the amount of club fee.
(F) Write activity plan.

(G) Make budget and final accounts.

第三章  社團之活動

Chapter 3 Club Activity
33、 學生社團乃屬校內組織，活動範圍限於校內，非經核准，不得對外行文對外活動，或舉辦勸募工作。

Article 25 Student club is school organization, of which activities area should be on campus. Without permission by school, club shouldn’t issue outside, hold activities outside or hold raise campaign.

34、 各社團應配合學校行事曆及學生事務處工作計劃，於學期開始十四日前提出新學期活動計劃及經費預算表，呈送本校學生自治組織及學生事務處核定。本校學生事務處得配合學校行事曆，訂定社團活動上課總次數下限。學期結束前三週內，社團應將一學期活動情形與社團活動上課紀錄表彙整陳報學生事務處；上課紀錄表若有偽造及不實記載或逾期未繳，經查證屬實者，其社團負責人得依本校「學生課外活動獎懲辦法」議處，並停止核發該社團壹學期指導老師上課指導費，由該社團自行負責支付。

Article 26 Clubs should cooperate with schedule of school and work plan of Office of Student Affair. In 14 days after semester starts, club should report activity plan of new semester and budget check of funds to be examined by school autonomy organization and Office of Student affair. Office of Student Affair should cooperate with schedule of school to regulate the minimal amount of club lessons. 3 weeks before semester ends, club should hand in activities report and club lesson records to Office of Student Affair. If it was confirmed true that the club lesson records were forged, counterfeited or late handed in. Club leaders were sentenced penalty according to Student Extracurricular Activity Rewards and Punishment Regulation. Also, the club was not issued instructor tuition fee, which should be paid by the club.
35、 各社團舉行各項活動或召開會議時，應於活動前十四日辦理活動申請，並經核准後，方可辦理。而必要時得由學生事務處視社團活動之性質及實際需要，邀請有關人員參加。

Article 27 When clubs hold activity or any meetings, club should apply activity process. Since the activity is approved, students can legally hold the activity. If necessarily, Office of Student Affair could invite relate official to attend activity depending on form and actual need of activity.
36、 各社團如需對校外各機關有所接洽或請求時，得請學生事務處轉陳校長核准，由學校備文行之。

Article 28 If club wants to report activities to other units, Office of Student Affair could dispatch documents under permission of principal of school.

37、 各社團舉行各項活動或召開會議時，非經學生事務處同意不得邀請校外人士參加；如需邀請校外人士擔任指導老師或作學術演講時，需事前報請學生事務處核准。

Article 29 Club could invite external people or instructor to deliver speech or instruct students under permission of Office of Student Affair when Club hold activities and convene meetings.
38、 各社團在校內舉行會議及舉辦各項活動使用場地時，應於活動申請核准後，事先向學生事務處領取場地借用申請表，向有關單位洽借，且於事後須負責清掃整潔，將桌椅等各項物品恢復原狀，並關閉門窗及電燈。如借用器物有遺失或損毀，則須負遺失損壞賠償之責任。

Article 30 Club could hold activities under permission of Office of Student Affair. Club could use school sites and classroom under permission of site and classroom management division. After using, club should clean the place, recover tables and chairs and turn off the window and lights. Club should pay the compensation if broking any equipment and tools.
39、 各社團舉辦活動需印刷文件（如節目表、講義、表格等）時，事前應將原稿呈請學生事務處審閱，事後並須將該項印刷文件兩份呈送學生事務處備查。

Article 31 If club has to print program list, handouts and forms…etc. during approved activities, club should give two copies of documents to Office of Student Affair.
40、 各社團開會或活動時間，不得與上課及學校之集會時間相衝突，並應於晚上10時前結束活動；如有特殊原因必須使用上課時間者，應事前辦妥請假手續，並知會任課老師，事後不得補辦請假。

Article 32 When clubs hold activities or convene meetings, of which times should not collide with academic lessons and official assembly in school, club should finish the activity before 10:00 p.m. If activities workers should use class time to hold activities, student should take leave and notify teacher of class. No delayed actions can be makeup.

41、 社團應將活動資料、活動成果、帳冊及有關會議紀錄之各項文件建檔，妥善保存，以利社團之經驗傳承，並列入移交。

Article 33 Clubs should collect activities data, activities result, account and related meetings records, which should be saved in order to inherit experience. Transferring book should include above documents.
42、 學生事務處得視社團活動之需要，分借與社團辦公室及設備，借期以一年為限，期滿得續借。社團辦公室之管理依本校「學生社團辦公室管理要點」辦理之。

Article 34 Office of Student Affair could distribute club offices and equipment regarding needs of club activities. The renting term of office should be 1 year as principle; renewal of renting is allowed. Club offices are managed according to “Student Club Office Management Regulation.”

43、 各社團應按照其社團性質，舉辦各項活動，全學期無活動表現之社團，學生事務處得令其改組或解散之。

Article 35 Clubs could hold any activities regarding character of clubs. Office of Student Affair could reorganize and dismiss club without activities performance.

第四章  社團海報

Chapter 4 Club Poster (Bulletin) 
44、 社團海報係指各社團在校內發佈之海報、通告、啟事、傳單或其他具有宣傳與通知性質之文件。
Article 36 Club Posters here means each club in schools release poster, notification, announcement, fly-sheet, and any advertising or other documents having the nature of the notification spread and bulletined by student clubs.
45、 社團海報由社團負責人管理並負責，並依本校「南臺科技大學海報張貼管理要點」辦理。
Article 37 The club posters are charged by club leaders, and are managed according to “STUST Posters Management Regulations”
第五章  社團刊物

Chapter 5 Club Publication

46、 學生社團刊物係指各社團、學會出版之報紙、雜誌、學會會刊等。

Article 38 The club publications here refer to published newspaper, magazine, publication made by clubs and student association of each department.

47、 刊物內容應依據發行宗旨，不做違背國策、法令之傳播，並不得傳播不實之言論、揭人之隱私及人身之攻擊。

Article 39 The content of publication should meet purpose, should not violate national policies and laws, should not include unreal talk and personal privacy.
48、 社團刊物之發行依本校「學生社團刊物輔導實施要點」辦理。

Article 40 The release of club publications should be according to “Student Club Publication Counseling Enforcement Regulation.

第六章  活動經費

Chapter 6 Club Funds

49、 學生社團活動經費，應以社團自籌為原則，並作有效之運用；如有必要時，得向本校學生自治會申請補助。

Article 41 Student club activities funds should be raised in club as principle, which are also well used; necessarily, club could apply funds to Student Union.

50、 學生社團之帳冊及財產清冊，應交由社團指定專人詳細列載財務及經費收支；每學期結束前十四日內，應將帳冊送請指導老師核可後公布，一份送學生事務處備查；必要時學生事務處得定期及隨時抽查。逾期未繳或未公告者，社團負責人得依本校「學生課外活動獎懲規定」議處。

Article 42 The account book and property inventory of student clubs should be recorded as detailed as possible by particular cadre in club. 14 days before semester ends, the account book should be reexamined and proclaimed by club instructor and sent a copy to Office of Student Affair. Office of Student Affair could timely or randomly examine the account books of clubs. If club did not hand in or hand in late, club leaders should be sentenced according to “Student Extracurricular Activities Rewards and Punishment.”

51、 學生社團除符合公益勸募條例外，惟不得向社會大眾勸募財物。
Article 43 Students clubs in addition to conform raise funds regulations or accept advertisement sponsor donation should report to Office of Student Affair, but not be allowed to the community to raise funds belongings. 
52、 學生社團活動申請補助，依本校「學生社團活動經費補助規定」辦理。

Article 44 Student club activities could apply funds according to “Student Club Activities Funds Subsidization Regulations.”
第七章  社團評鑑

Chapter 7 Club Evaluation

53、 社團評鑑對象為本校核准成立之全體社團，僅學生會、學生議會、畢業生聯誼會可自由報名參加。

Article 45 The objects of club evaluation include all clubs in school. Student Union, Student Parliament and Graduates Association could optionally attend club evaluation.
54、 社團評鑑內容，以其組織、計劃、活動紀錄、經費運用、社團運作、及與學校之配合度為重點。

Article 46 The main contents of club evaluation include organization, plans, activities records, funds usage, club operation and cooperation with school.

55、 學生社團評鑑之優劣結果，由學生事務處依本校「學生課外活動獎懲規定」分別獎懲。

Article 47 By the results of club evaluation no matter good or bad, club is respectively rewarded or punished by “Student Extracurricular Activity Reward and Punishment Regulation.”

56、 學生社團評鑑依本校「學生社團評鑑實施要點」辦理之。

Article 48 The club evaluation is managed according to “Student club Evaluation Enforcement Regulation”
第八章  南臺人學習檔案

Chapter 8 Learning Profile of Southern Taiwan People
57、 本校南臺人學習檔案為學生個人參加社團活動、系學會、班級幹部、勞作教育、服務學習、志願服務、宿舍幹部等之紀錄，可用於申請各類獎學金、甄選，及畢業後進修、就業之相關證明。

Article 49 The learning profile of Southern Taiwan People here refer to records of participation of club, student association of department, class cadre, laboratory education, service learning, volunteer service and dormitory cadre, which can be used as proof for application of scholarship, selection, further education after education and finding occupation.
58、 本校南臺人學習檔案之登錄，為領導幹部、課外活動、榮譽事蹟、出國紀錄經歷及證照、缺曠獎懲、學習預警等六類。

Article 50 The login of learning profile of Southern Taiwan People is varied into 6 classifications: Leadership Cadre, Extracurricular Activities, Honored Records, Records of overseas and License, Records of absence, rewards and punishment and study early warning.
59、 南臺人學習檔案，分為學生的前台網站（部落格形式）及行政單位支援的後台系統。

Article 51 There are front website (blog form) for students and back system for administration units in the learning profile of Southern Taiwan People.

第九章  社團獎懲

Chapter 9 Club Reward and Punishment

60、 校內外各項對該學生社團之獎懲，皆以社團負責人為主要授受對象。

Article 52 Club leaders are main objective of student club rewards and punishment.

61、 學生社團之獎懲，得經校內社團指導老師同意後，簽報學生事務處辦理。
Article 53 Office of Student Affair deal with the rewards and punishments of student club, which should be approved of by instructor of club.
62、 各社團有下列情形之一者，應予以核定暫停該團體活動；並依本校「學生課外活動獎懲規定」議處有關人員。

(1) 有違法情事者。

(2) 不服從輔導單位輔導者。

(3) 發表不實言論導致校園不安者。

(4) 財務有舞弊嫌疑者。

(5) 更改社團名稱或活動違反社團宗旨者。

(6) 未經核准擅自在校內外集會者。

(7) 利用社團名義私自在校內外募捐者。

(8) 社團評鑑不及格，或無故不參加社團評鑑者。

(9) 舉辦活動有損校譽，違反校規者。

(10) 未依規定期限繳交社團相關之資料者。

Article 54 Clubs under below condition will be ceased activities. Related people are sentenced according to “Student Extracurricular Activities Reward and Punishment Regulation”
(A) Violate law
(B) Not obey guidance of counselor.

(C) Spread unreal statement, resulting in campus insecurity

(D) Cheat on club finance.
(E) Revise club name or violate purpose of club when holding activities.

(F) Gather inside and outside school without permission

(G) Raise funds as club without permission

(H) Get F on club evaluation or not attend club evaluation without reason.

(I) Hold activities to impair school reputation or violate regulation of school.

(J) Not hand in related document of club in time.

第十章  附  則

Chapter 10 Supplementary Provisions

63、 本校學生自治會得於每學期舉行「社團負責人會議」，研議有關課外活動事宜，以加強各社團間之聯繫。社團負責人因故未能出席者，經學生事務處同意後，得委託社團幹部代表出席。無故不出席者，依本校「學生課外活動獎懲辦法」議處。且該社團得停止活動經費申請補助乙次。

Article 55 Student Union in school hold “Club Leader Assembly” every semester, in which discuss extracurricular activities, enhance relationship among clubs. Leaders are absent in the assembly without finding approved substitute by Office of Student Affair. Absence without reason, club will be sentenced according to “Student Extracurricular Activities Reward and Punishment Regulation” and ceased one time subsidization.
64、 各社團負責人於任期內應參加學生事務處規劃辦理之幹部研習、教育訓練、標竿觀摩參訪，或校外相關研習活動；因故未能出席者，應經學生事務處同意後，得委託社團幹部代表出席。無故不出席者，依本校「學生課外活動獎懲規定」議處。且該社團不得申請學年度下學期之活動經費補助。

Article 56 Club leaders are responsible for attending cadre camp, education training, visit or any research activities. 

65、 各社團所訂定之章程與本辦法牴觸者無效。

Article 57 The constitutions regulated by club are invalid if collided with this regulation.
66、 本要點經本校學生事務會議通過，陳請校長核定後公布施行，修正時亦同。

Article 58 The regulations are adopted by Student Affairs Meeting, announced and implemented by the President with approval. The same procedures apply to revision.
